
  

 

 

 

 

 

 

                                    
 

 

ZAPISNIK 
 20. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

 
 

20. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 28. lipnja 2021. (ponedjeljak), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 

 Mila Kožul, članica VMO 

 Klaudio Lazarić, član VMO 

 Ivica Dušić, član VMO 

 Branko Miljak, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Saša Ujdurović, član VMO 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 
 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Prijedlog programske aktivnosti Vijeća MO Sveti Nikola za 2022. godinu 
2. Dopisi građana 
3. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 19. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/27 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-8 
Rijeka,  29. lipnja  2021. 

 
 
 



  

 
AD 1 

Marin Barać  informirao je Vijeće o obavezi usvajanja Programa rada Vijeća MO Sveti 
Nikola za 2022. godinu. Predloženo je nastavljanje obavljanja dosadašnjih programskih 
aktivnosti „Dan žena“, „Dan MO“, „Ekološka akcija“, „Festival Krnjevo“ i Zdravstvo dok će 
se umjesto programa „Krnjevica“ osmisliti novi program pod nazivom „Oslikajmo naše 
zidove“ 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo početni prijedlog Programa rada za 2022. godinu 
u sklopu kojeg će se održati sljedeće programske aktivnosti: 
1. Dan žena 
2. Dan MO 
3. Ekološka akcija 
4. Oslikajmo naše zidove 
5. Festival Krnjevo 
6. Zdravstvo 

 
AD 2 
Zaprimljen je zahtjev predstavnice stanara Ivekovićeve ulice kućni broj 1 u kojem se navodi 
da se oko zgrade nalaze stabla koja su prijetnja urušavanju zida oko zgrade te traži da se 
stabla uklone. Traži se i čišćenje s južne strane zgrade od žbunja i kaktusa kao i uređenje 
dijela ispred zgrade. 
Zaključak: 
Vijeću je nejasno na koju se konkretno lokaciju odnosi zahtjev predstavnice stanara, 
stoga se upućuje podnositelj zahtjeva na konkretizaciju lokacije. 
 
Zaprimljen je dopis građana koji opisuje problem  križanja Vidovićeve ulice i Nove ceste kod 
kafića Alibi. Smatra da je preglednost semafora za vozače koji dolaze iz Vidovićeve jako loša 
te predlaže hitno postavljanje tzv. treptajućeg semafora. 
Zaključak: 
Vijeće ne podržava dopis građana, obzirom da je mišljenja kako je preglednost na 
križanju Vidovićeva/Nova cesta/Lozičina dovoljna ukoliko se vozi unutar prometnih 
propisa te je mišljenja kako postavljanje „treptećeg semafora“ neće bitno utjecati na 
povećanje sigurnosti predmetnog raskrižja. 
 
Vijeću su se obratili stanari Zvonimirove ulice koji u svom dopisu navode da je radi izgradnje 
DC-403 preusmjeren pješački prolaz iz Zvonimirove ulice 3/1 3/2 3/3 3/4 na Ulicu Milutina 
Barača a jedina autobusna linija je broj 8 koja vozi vrlo rijetko i vozni red je uglavnom 
prilagođen učenicima i školskoj satnici.  
Mole da se uvede pojačanje autobusne linije broj 8 i prilagodi vrijeme voznog reda ne samo 
za školarce već i za veliki broj ljudi koji rade. 
Zaključak: 
Vijeće podržava stav stanara te će uputiti zahtjev Autotroleju za uvođenjem dodatnih 
polazaka linije broj 8. 
 
Zaprimljen je dopis stanarke Ulice Krnjevo s pritužbom na vozače koji tijekom kasnih 
večernjih i noćnih sati motorima i autima prolaze velikom brzinom od Nove ceste i Fine zapad 
po Ulici Krnjevo prema ZTC-u. 
Zaključak: 
Vijeće je suglasno sa zahtjevom stanarke te će zatražiti od stručnih službi postavljanje 
uspornika na navedenoj lokaciji.  



  

 
AD 3 
Vijećnik Ivica Dušić predložio se da se postavi još jedno rasvjetno tijelo pokraj vrtića Krnjevo 
te je elaborirao svoj zahtjev.  
Zaključak: 
Vijeće je suglasno sa zahtjevom Vijećnika te će se izvršiti nadopuna prijedloga 
komunalnih prioriteta.  
 
Vijećnik Branko Miljak podsjeća Vijeće na problem u Crnčićevoj ulici a koji se odnosi na 
postavljanje stupića i uspornika.  
Također, traži od Vijeća povećani program čišćenja za obje etaže parkirališta na predmetnoj 
lokaciji.  
Zaključak: 
Vijeće je suglasno sa zahtjevom Vijećnika te će se izvršiti nadopuna prijedloga 
komunalnih prioriteta.  
Za čišćenje predmetne lokacije Vijeće će uputiti dopis nadležnim službama.  

 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 19:00 h 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.       
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                              
                 Miomira Milovanović 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
           Marin Barać 
 
 
 

 

 


